
 
 
 
 
Interpellation från Miljöpartiet de gröna  
till kommunstyrelsens ordförande 
 

 
Debattklimatet i Danderyds kommunfullmäktige 
 
 
Debattklimatet i kommunfullmäktige är stundtals hätskt och ovärdigt. Enskilda ledamöter 
bemöter varandra respektlöst och kommer långt ifrån sakfrågan. 
 
Vi ledamöter är valda för att vi tillhör olika politiska partier. Det innebär inte att vi behöver 
förnedra varandra från talarstolen. 
 
I andra kommuner som har haft liknande problem har en uppförandekod antagits och en 
åtgärd har varit att gruppledarna möts efter fullmäktigedebatten för att stämma av hur 
debatten har varit. Lyssnade ledamöterna på varandra? Bemötte ledamöterna varandra med 
respekt? 
 
Vad anser kommunstyrelsens ordförande är lämpligt att göra för att förbättra 
debattklimatet i Danderyds kommunfullmäktige? 
 
 
Med förhoppning om en varmare politik i Danderyd 
 
Danderyd 2015-04-20 
 
 
 
 
 
Ruby Rosén 


